
 

 

 

 

SKUPŠTINA KANTONA  SARAJEVO 

Vlada kantona Sarajevo 

 

I N I C I J A T I V A 
 

O uvodjenju zeljezničkog saobračaja na relaciji Podlugovi-Tarčin-Podlugovi 
 

S obzirom da je ovih dana izuzetno složena sitiacija u vezi Covid 19 na teritoriji 
Kantona Sarajevo molim  Vladu kantona Sarajevo da razmotri uvodjenje linije 
željeznićkog saobračaja na relaciji Podlugovi-Tarčin-Podlugovi. Lično sam se 
uvjerila da autobuski saobračaj na ovoj relaciji ne funkcioniše kako treba 
pogotovo u vrije  saobračajne špice ujutru izmedju 7:30 -9:00 sati i poslije 
podne od 15.00-17:00 sati. 
S obzirom da ova Inicijativa iziskuje materijalne troškove molim da Vlada 
Kantona Sarajevo pod hitno razmotri ovu inicijativu  i po potrebi dostavi 
Skupštini na izjašnjavanje. 
 
Molim skupštinsku službu da ovu Inicijativu verifikuje pošto je saljem e-mailom 
a ne preko Protokola KS. 
 
P.S U prilogu slika iz autobusa na ralaciji Lješevo –Ilijaš-Sarajevo. 
 
 
 

Sarajevo, 19.03.2021                                      Klub Df-a  
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